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Verslag vergadering Wijkraad Molenwijk Haarlem dinsdag 19 september 2023 
Locatie: Frieslandlaan 1, Het Open koffie Huis 

Aanvang 19.30u 
 

Wijkraad : Bestuur: Riet Ooms (voorzitter); Marjolein Huijser (secretaris); Ruud Norg (penningmeester). 

  Leden: Frits Breen (wijkbeheer); Marlies Vercruysse (lid, ambtelijke stukken); Jolanthe Singh (lid, 

diverse projecten).   

  Notulist: Sylvia van den Berg 

Gasten : Annette Muller (VWC-Buuv); Indra Sinnige en Sven Kasten (Handhaving); Mustapha el Yajloufi 

(wijkagent); Hans Langbroek (website); Joan Lommen (redactie); Miel Winkel (Buurtouder/bewoner); 

Wim Kleist (WR Parkwijk); Wendy Plompen, Annetta Langreder, Frank Schouten, Mieke van Tryp, Sjoerd 

Verweij (bewoners). 

Afwezig : (met melding) Burgemeester Wienen, Paulien Heesbeen (lid, coördinator Buurtouders), Ben Ali (lid, 

Buurtouder), Lodewijk Wittert, Gerard van Nimwegen 

 
 

1. Opening vergadering en mededelingen door de voorzitter 

Riet opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Zij stelt de wijkraadsleden voor t.b.v. nieuwe 

gasten. Daarnaast deelt zij mee dat Jamila Ereduani per heden stopt als wijkraadlid. Jamila heeft het erg druk 

met haar opgroeiende kinderen. Riet heeft gezorgd voor een bloemetje namens de wijkraad. 
 
De afdeling Beheer en Beleid Openbare Ruimte (BBOR) is versterkt met Esther Huijer- Dammel. Zij vervangt 

Nienke Best en is daarmee onze nieuwe contactpersoon. 
 
Ganzenjacht: de wethouder heeft de Provincie gevraagd of het afschieten van ganzen kan stoppen. De 

Provincie reageerde: ‘U wilt het toch niet op uw geweten hebben wanneer een vliegtuigongeluk plaatsvindt 

door ganzen?’ Het verzoek is afgewezen. 

Sjoerd las in de wijkkrant over een ganzenopvang in Drenthe. Marjolein geeft aan deze opvang een vraag 

gesteld te hebben, maar nog geen antwoord heeft ontvangen. 

Riet vult aan: Het is hoogstwaarschijnlijk niet zo dat deze organisatie alle ganzen hier komt ophalen en een 

onderdak zal bieden. Daarbij zal het aantal ganzen hier zich in no-time hebben hersteld en zou de hele operatie 

voor niets zijn geweest. Wellicht kunnen we het gebruik van een demper nogmaals terugkoppelen. 

 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag openbare vergadering 20 juni 2023 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag is goedgekeurd en daarmee vastgesteld. 

 

4. Ingekomen berichten 

Aan de orde zijn gekomen: 

 Pleintje Scharreveld: een bewoner van Scharreveld stuurde een bericht via de website waarin zij haar 

onvrede uit over ‘al die loze beloftes’ m.b.t. het reeds acht jaar durende traject inzake het opknappen 

van het pleintje. Zij geeft – niet voor het eerst – een opsomming: gaten, waarover zijzelf al eens een 

harde val heeft gemaakt; een gevaarlijke glijbaan, die nooit gebruikt wordt; de rommel die door de 

bewoners zelf opgeruimd is, waaronder condooms, wiet-zakjes en drankflessen. 

Aan de inzet van Frits zal het niet liggen: hij is hier sinds begin 2020 mee bezig en dringt er geregeld 

op aan bij de gemeente dit op te pakken. Dat valt echter niet mee: door het verloop van medewerkers 

is inmiddels al drie keer een andere contactpersoon aangesteld door de gemeente, waardoor het hele 

‘circus’ opnieuw lijkt te moeten beginnen. (Zie tevens 6.a) 
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4. (vervolg) 

 De Recycletas: Spaarnelanden heeft de inwoners van Schalkwijk een brief gestuurd, waarin staat dat 

zij vanaf 12 september gebruik kunnen maken van ‘De Haarlem Recycletas’. Met deze tas kunnen 

inwoners oude boeken, kleine elektrische apparaten, speelgoed, textiel en cd’s/dvd’s gratis laten 

ophalen. Brief gemist? Informatie is te vinden op www.spaarnelanden.nl/tas. 

 Overlast meeuwen / duiven: een inwoner van Molenwijk reageert via de website op een artikel uit 

wijkkrant De Molen. Zij spreekt van ‘betutteling’ over het tevens benoemen van ‘eendjes voeren’. 

 Parkeerplaatsen Prattenburg: een bewoner van Prattenburg (laagbouw) geeft aan dat al meermalen 

melding is gedaan bij de gemeente inzake het gebruik van de parkeerplaatsen. Acht van deze 

parkeerplaatsen zijn ‘omgetoverd’ tot fietsenstalling en één wordt langdurig bezet door een camper. 

Zij vraagt of de wijkraad hier iets in kan betekenen. 

Marlies geeft aan dat – hoewel zij begrip heeft voor de frustratie – de inpandige berging van de 

laagbouw niet te bereiken is met de fiets wanneer een parkeerplaats door een auto wordt bezet. De 

toegang tot de berging is tevens toegang tot de woning en is niet erg breed. Daarnaast is het aantal 

parkeerplaatsen niet toereikend om ieder huishouden te voorzien noch is rekening gehouden met 

bezoekers van Santwee (fysio) en PréSport. 

Riet laat weten dat zij dit heeft opgenomen met Handhaving en wellicht toch even contact opneemt 

met de VvE. 

Wendy geeft aan dat de geplaatste fietsenrekken, aan de lange zijde van de Prattenburg hoogbouw, 

dusdanig geplaatst zijn dat indien er een fiets in staat, dit de doorgang voor voetgangers met rollators 

belemmert. De fietsenrekken zijn geplaatst haaks op het gebouw. Er wordt geparkeerd half op de 

stoep.  Het zou fijn zijn als deze rekken omgedraaid worden. 

 

5. Mededelingen m.b.t.: 

 Zuid Schalkwijkerweg 

Morgen, 20 september, is er voor belangstellenden nog een info-/inloopavond georganiseerd. De 

voorbereidingen zijn getroffen – o.a. een bord bij de brug met de vermelding dat de maximale 

doorvaarhoogte 1,5m bedraagt. De start van de werkzaamheden is gepland op 1 oktober a.s. 

 Wijkplatforms 

o Debat 3 oktober in De Pletterij over Van Wijkraad naar Wijkplatform 
 
De datum van opheffing van de verordening op de wijkraden en start wijkplatforms is verschoven van 1 

januari naar 1 juni 2024, maar het platform gaat wel door. Op 21 september a.s. vergadert de Commissie 

Bestuur. Het CDA heeft verzocht het onderwerp op de agenda te zetten om hierover in gesprek te gaan, 

met name over het behartigen van de belangen van wijkbewoners en de vraag in hoeverre het opheffen 

van de wijkraden een risico vormt voor een succesvolle start van de wijkplatforms. 
 
Riet: Er is in de voorgaande maanden van dit jaar door veel wijkraden die het niet eens zijn met het 

wijkplatform actie genomen. Wijkraad Molenwijk gaat uit van ‘Als het moet, dan moet het maar’. Maar 

ook wij hebben zoiets als ‘Liever niet’. 
 
Wim vraagt en krijgt het woord: De kaders worden door de gemeente vastgesteld. Waar over meegepraat 

mag worden wordt ook door de gemeente bepaald. Wanneer een wijk meer dan één platform heeft mag 

de gemeente zomaar besluiten – wanneer de platforms geen overeenstemming hebben – dat er dan 

geen enkel platform mag zijn. 
 
Marjolein memoreert het agendapunt: 3 oktober debat Pletterij. Iedereen mag hier aan meedoen. 
 
Financieel zal er niet veel veranderen ten opzichte van de huidige subsidiegelden voor wijkraden. 
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5. (vervolg) 

Frank: De pilot in Utrecht – zo heb ik gelezen – is toch ook mislukt? Wim: Klopt, en niet alleen daar. In 

Rotterdam zijn nota bene wijkraden opgericht! Waarom wordt daar niet naar gekeken in plaats van stug 

vasthouden aan het idee van wijkplatform? 

 Waddenbuurt / Zwemmerslaan 

- Aan de westkant van de Zwemmerslaan komt o.a. ook een deel zelfbouw. De Zwemmerslaan zelf 

wordt waarschijnlijk smaller; deze is ooit breed aangelegd vanwege plannen een weg door te 

trekken. Dit is echter nooit gebeurd. Hoe de waterberging aan te pakken is nog niet helemaal 

uitgewerkt. Met betrekking tot verkoop van grond zijn plannen Europees uit te besteden. 

- In de Waddenbuurt komt een heel andere structuur, waardoor onder de grond veel gewijzigd moet 

worden. Er gaan geluiden op dat dit nog wel eens te duur kan worden. Verder veel groen/natuur. 

Bewoners zullen worden geïnformeerd / uitgenodigd. 

 Schalkwijk aan Zet 

Heb je een leuk plan voor de wijk? Doe dan mee aan Schalkwijk aan Zet.  

Informatie: https://schalkwijkaanzet.nl/ 

Frits: als het invullen van het online formulier niet lukt, of zijn er vragen die niet op de website worden 

beantwoord, kan contact met de gemeente opgenomen worden. Ook dat kan via de website. 

Riet: Ook hier nog een informatiemogelijkheid, neem contact op met de wijkraad. 
 
Ruud laat op het scherm de reeds ingediende plannen zien.  
 
Let op! Na 8 oktober is het niet meer mogelijk een plan in te dienen! 

 

6. Werkgroepen 

a. Beheer en Onderhoud (Frits) 

- Scharreveld: de gebiedsregisseur heeft doorgekregen dat hier groot onderhoud gaat komen. Het staat 

als eerste op de planning! 

- Balgzand: in week 41 zal eindelijk het speeltoestel worden geplaatst. 

- Molenplaspark: de drainage heeft nog steeds de aandacht, maar je moet wel een lange adem hebben. 

- Hommelpad: het schelpenpad is helemaal dichtgegroeid en heeft in het midden een diepe kuil. Voor 

de bereikbaarheid van de molen moet dit in orde gemaakt worden, dus dit zal worden aangekaart.  

- Hommeldijk: daar waar gehoor is gegeven aan het zichtbaar en bruikbaar maken van de bankjes door 

de begroeiing te verwijderen, blijkt dat een éénmalige actie niet voldoet. Het groeit ontzettend snel 

weer dicht en zal dus vaker aangepakt moeten worden. 

- Parkeerplaats/stoep bij Jumbo is gereed. 

- Meldpunt: verhuisproblemen Rumelaarweg 

Frits wil graag met Marlies aan tafel m.b.t. parkeerplaatsen en fietsen Prattenburg, zodat hij dit samen 

met de ingang en de nooduitgang van Engelenburg en het speelpleintje gericht aan zal kunnen pakken. 

b. Buurtouders (Miel) 

Miel heeft flyers bij zich die aandacht vragen voor versterking van de Buurtouders. Dit is heel hard nodig! 

Als Buurtouder krijg je jaarlijks een training AED (reanimatie en het gebruik van een defibrillator). Ook 

wordt een training gevolgd hoe om te gaan met jongeren.  

c. Wijkkrant de Molen (Marjolein) 

Deze keer zijn de bezorgers in het zonnetje gezet in De Molen. 

We hebben nu een brede redactie, waar volgende week wellicht nog een zesde persoon bij komt. 

Er is een nieuwe adverteerder nodig nu de advertentie van het IJsboertje komt te vervallen. 
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7. Presentatie Vrijwilligerscentrale en Buuv  

VWC-BUUV is dé plek in Haarlem en omgeving voor vrijwilligerswerk en burenhulp. Bij VWC-BUUV staan heel 

veel Haarlemmers ingeschreven die iets voor en met anderen willen doen. Welke vragen kun je als bewoner 

stellen en wat kun je aanbieden? 

 

Marion Huis in ’t Veld is door ziekte afwezig; Annette Muller vervangt haar. 
 
Vrijwilligerscentrum Haarlem & omgeving (VWC) en BUUV Haarlem (BUUV) samen VWC-BUUV, verbindt 

mensen aan elkaar door het matchen van vraag en aanbod van vrijwilligerswerk. Dit loopt uiteen van werken 

in het asiel tot het begeleiden van activiteiten op een dagbesteding, of achter de bar staan bij een 

sportvereniging, iemands maatje zijn, klusjes in en om het huis en nog veel meer. 
 
Inmiddels staan ongeveer 7.000 Haarlemmers ingeschreven. Dit betreft zowel vraag als aanbod. Vorig jaar 

hebben zo’n 3.500 inwoners van Haarlem iets voor een ander / voor elkaar gedaan. Voor zowel vraag als 

aanbod geldt: dit is voor alle Haarlemmers. 
 
Jolanthe: Worden mensen gescreend? 

Annette: Nee, het betreft een vorm van burenhulp en dan vraag je ook niet om een VOG. 

Jolanthe: Ik weet niet wie ik in huis haal. Dat vind ik best eng… 

Annette: Buiten de digitale weg kan ook met ons gebeld worden. Er is inmiddels een vaste kern van hulp bij 

ons bekend. 
 
Riet: Zo’n match, hoe gaat dat in zijn werk? 

Annette: Dat verschilt: de ene helft vindt elkaar via de website, de andere helft wordt door ons telefoonteam 

behandeld. 
 
Annette: wij zijn momenteel op zoek naar taalcoaches. Er zijn veel anderstaligen die de Nederlandse taal willen 

leren. Wij kunnen ze samenbrengen / bemiddelen. 
 
De Vrijwilligers Academie biedt veel aan kennis en workshops voor vrijwilligers op alle gebieden. 
 
Riet: Hoe wordt e.e.a. gefinancierd? 

Annette: Wij zijn onderaannemer van Buurts. 
 
Jolanthe: Via de website was geregeld dat iemand mij zou komen helpen met de schutting. Hierop heb ik alles 

aangeschaft en – delen werden als bouwpakket geleverd – zo goed en zo kwaad als het ging in elkaar gezet. 

Vervolgens komt hij aan met: ‘Ik doe het toch maar niet’. Daar zat ik dan! 

Annette: Dit zijn juist dingen die wij willen weten; zo’n persoon zou uit ons bestand moeten. 
 
Riet dankt Annette voor haar uitleg. 
 
Meer informatie: https://www.vwc-buuv.nl/   Zie tevens de bijlage bij dit verslag. 

 

8. Rondvraag en sluiting 

 Afgelopen zaterdag was een succesvolle schoonmaakdag bij de ‘Burgen’, georganiseerd door Julia – 

één van de leden van de Groengroep. 

 Zaterdag a.s. van 10:00u-14:00u is er weer Tegelwippen, getrokken door Jolanthe. De Haarlemse 

feestband De Filistijnen komt ook weer optreden. 

 

Hierna dankt Riet de aanwezigen voor hun komst en hoopt iedereen weer terug te zien bij de volgende 

vergadering in oktober. Zij sluit de vergadering om 20:50u. 

 

De volgende openbare wijkraadsvergadering is op dinsdag 17 oktober 2023. 


